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آیین رونمایی از سایت جدید 
بیمه البرز برگزار شد

وب سایت جدید شرکت بیمه البرز همزمان 
با ولادت با سعادت حضرت فاطمه زهرا )س( 
و با هدف توسعه تعامل با ذی نفعان و تسهیل 
دسترسی مشتریان به خدمات، با حضور مدیر 
راه  شرکت  این  مدیره  هیات  اعضای  و  عامل 

اندازی شد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل بیمه 
آیین رونمایی  این شرکت در  البرز، مدیرعامل 
تبریک ولادت حضرت  با  از وب سایت جدید 
سردار  خاطره  و  یاد  گرامیداشت  و  زهرا)س( 
شهید قاسم سلیمانی اعلام کرد: هوشمندسازی، 
اصلاح و تکمیل زیرساخت های فناوری اطلاعات 
و تحول دیجیتال از برنامه های اصلی بیمه البرز 
در سال جاری است بر همین اساس و با هدف 
وب  مشتریان   جدید  نیازهای  به  پاسخگویی 

سایت جدید بیمه البرز راه اندازی شد. 
موسی رضایی با اشاره به این که عرضه طرح 
های نوین بیمه البرز همچون شوکا، شلر و بلوط 
آنلاین  خسارت  پرداخت  سامانه  اندازی  راه  و 
بدنه و ثالث خودرو حاکی از پویایی و انعطاف 
پذیر بودن فناوری اطلاعات در بیمه البرز است، 
گفت: بیمه البرز همیشه از پیشگامان استفاده 
از فناوری اطلاعات در ارایه خدمات به مشتریان 
بوده و در همین راستا سایت جدید را با رویکردی 
کرده  راه اندازی  علمی  مدیریت  با  و  خلاقانه 
مشتریان  برای  را  خود  متنوع  خدمات  ارایه  تا 

تسهیل سازد. 
بیمه  اطلاعات  فناوری  اخلاقی، مدیر  محمد 
البرز نیز در این آیین، گفت: پس از مطالعات 
و نیازسنجی های دقیق، سایت جدید با شکلی 
کاملا متفاوت و با رعایت استاندارها و الزامات 
ترتیب مشتریان  بدین  تا  راه اندازی شد   ISQI
بتوانند به سرویس ها و  به ساده ترین روش 

خدمات مورد نیاز خود دسترسی داشته باشند.
که  البرز  بیمه  جدید  سایت  در  افزود:  وی 
کارآمدترین  و  پیشرفته ترین  از  استفاده  با 
شده  راه اندازی  و  طراحی  موجود  نرم افزارهای 
است، اطلاعات در راستای بهبود کیفیت ارایه 

خدمات به صورت لحظه ای به روز می شود .

با صدور حکمی از سوی دکتر حجت بهاری 
فر صورت گرفت

انتصاب دکتر خلیل حسن زاده 
به سمت دبیر شورای فنی شرکت 

بیمه حکمت صبا 

فر  بهاری  دکتر حجت  از سوی  طی حکمی 
مدیرعامل این شرکت، دکتر خلیل حسن زاده به 

سمت دبیر شورای فنی منصوب شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت بیمه حکمت 

صبا، در قسمتی از حکم ایشان آمده است:
امید است با تدبیر و توان فنی و تحلیلی که 
دارید نسبت به موارد ذیل اهتمام لازم معمول 

فرمایید.
بررسی و تحلیل وضعیت فنی شرکت و ارائه 
تحلیل و برنامه جهت بهبود فنی عملیات بیمه 

گری .
اهتمام ویژه به رعایت اصول و مقررات فنی 
مربوط به رشته های بیمه ای در چارچوب شورای 

عالی بیمه در امور صدور و پرداخت .
تجزیه و تحلیل و ارزیابی ریسک رشته های 

بیمه ای .
از  یک  هر  فعلی  وضعیت  تحلیل  و  بررسی 
رشته های بیمه ای و ارائه طرح ، برنامه و تحلیل 
آماری مورد نظر برای توسعه و بهبود فعالیت 

رشته های بیمه ای. 
رعایت  با  سپاری  برون  قراردادهای  بررسی 
صرفه و صلاح شرکت و نحوه انتخاب کارشناسان 

و ارزیابان .
تجدید نظر در آیین نامه های فنی و حدود 
اختیارات تفویضی با توجه به میزان توانمندی 

واحدهای ستادی و اجرائی.
نظارت بر فرایندهای رسیدگی به پرونده های 
خسارتی و مدارک اخذ شده و نظارت بر نحوه 

ارزیابی ریسک و صدور بیمه نامه ها .
بررسی علت افزایش ضریب خسارت هرکدام 
از رشته های بیمه ای و ارائه راهکارهای اصلاحی.
معرفی افراد خبره در حوزه های مختلف بیمه 

ای به منظور تشکیل شورای فنی.
 بررسی علت افزایش ضریب خسارت هرکدام 

از شعب و به کارگیری تمهیدات اصلاحی.  
زاده دارای  گفتنی است، دکتر خلیل حسن 
سوابق عالی بیمه ای، از جمله مدیر عامل شرکت 
بیمه  شرکت  عامل  مدیر  هامرز،  زندگی  بیمه 
زندگی خاورمیانه ، سرپرستی معاونت فنی بیمه 
ما و سرپرست مدیریت منابع انسانی و پشتیبانی 

سازمان بورس و اوراق بهادار می باشند.
ایشان دانش آموخته مقطع دکتری مدیریت 
دولتی منابع انسانی از پردیس دانشگاه تهران،  
دانشگاه  از  بازرگانی  ارشد مدیریت  کارشناسی 
علامه طباطبائی و کارشناسی مدیریت بازرگانی 

از دانشگاه تهران می باشند.

سومین نشست فصلی مدیران ستادی 
و شعب بیمه سرمد برگزار شد 

شعب  و  ستادی  مدیران  فصلی  نشست 
شرکت بیمه سرمد با حضور سید محمدمهدی 

بهشتی نژاد برگزار شد. 
سرمد،  بیمه  عمومی  روابط  گزارش  به 
نشست فصل پاییز مدیران، معاونین و اعضای 
به صورت  سرمد  بیمه  شرکت  مدیره  هیأت 
ویدئوکنفرانس با مدیران شعب سراسر کشور 

برگزار شد.
مدیرعامل شرکت بیمه سرمد ضمن تشکر و 
قدردانی از همدلی و همراهی مدیران، معاونین 
و مدیران شعب سراسر کشور گفت: در حال 
آماده سازی بودجه سال ۱۴۰۳ هستیم و به زودی 
پس از تصویب آن جلسه ای حضوری با مدیران 
سید  داشت.  خواهیم  کشور  سراسر  شعب 
محمدمهدی بهشتی نژاد افزود: عملکرد شعب را 
بررسی و ارزیابی می کنیم و به زودی طرحی برای 
ساختار و رتبه بندی شعب تدوین خواهیم کرد. 
مدیرعامل شرکت بیمه سرمد در ادامه، خطاب 
به مدیران شعب بیمه سرمد سراسر کشور درباره 
دقت عمل، سوددهی و راهکارهای عملیاتی برای 
کنترل نسبت خسارت تاکید کرد. محمد زاهدنیا، 
این  بیمه سرمد در  عضو هیات مدیره شرکت 
مشاغل  طبقه بندی  طرح  به  اشاره  با  نشست 
گفت: اجرای این طرح باعث ایجاد امید، انگیزه و 

پویایی در بین همکاران شده است.
شبکه  اختیارات  افزایش  به  اشاره  با  زاهدنیا 
فروش اعلام کرد: به دنبال جذب تیم جدید با 
پویایی بالا برای شبکه فروش هستیم که از این 
پس این گروه امتیازات ویژه ای دریافت خواهند 
سرمد  بیمه  شرکت  مدیره  هیات  عضو  کرد. 
خبر  جدید  بیمه نامه های  صدور  از  ادامه  در 
بیمه نامه ها  این  به زودی جزئیات  داد و گفت: 

اطلاع رسانی خواهد شد.
مدیرعامل  راهداری،  آقای  نشست  این  در 
شرکت مدیریت زنجیره تامین دانش از همکاری 
اجرای  و  در طراحی  بیمه سرمد  خوب شرکت 
آزمایشی سامانه ای برای اتباع خارجی خبر داد 
و گفت: این طرح به صورت آزمایشی در یکی از 
شهرها با موفقیت اجرا شد و به زودی به صورت 
رسمی در کشور اجرا خواهد شد. گفتنی است 
به  معاونین  و  مدیران  نشست  این  ابتدای  در 
ارائه گزارش عملکرد واحدهای خود پرداخته و 
برخی از مدیران شعب سراسر کشور به صورت 
ویدئوکنفرانس به بحث و تبادل نظر پرداختند. 
در پایان این نشست شعب نوشهر، کاشان و 

شهرکرد به عنوان شعب برتر انتخاب شدند.

قزوین؛ مقصد بیست و هشتمین 
سفر مدیرعامل صندوق تامین 

خسارت های بدنی 

تامین  مهدی قمصریان، مدیرعامل صندوق 
خسارتهای بدنی دوشنبه یازدهم دی ماه ۱۴۰۲ به 
همراه تعدادی از معاونان و مدیران این صندوق، 

به استان قزوین سفر کرد. 
تامین  صندوق  عمومی  روابط  گزارش  به 
خسارت های بدنی، قمصریان در این سفر با علی 
شعبانی رییس کل دادگستری استان،سرهنگ 
علی چگینی معاون هماهنگ کننده فرماندهی 
منش  ذاکری  فرهاد  استان، سرهنگ  انتظامی 
رییس پلیس راه استان، ، عباس کاظمی معاون 
قزوین  استانداری  اجتماعی  و  سیاسی،امنیتی 

دیدار و گفتگو کرد. 
این سفر  در  و همراهان  مدیرعامل صندوق 
در گلزار شهدای گمنام استان حضور یافته و به 
مقام شامخ شهدای گرانقدر ادای احترام کردند. 
حرم  مدافع  شهید  معظم  خانواده  با  دیدار 
»شهید حمید سیاهکالی مرادی« ،مصاحبه با 
صدا و سیمای استان و بازدید از شعبه صندوق 
تامین قزوین نیز از برنامه های مهدی قمصریان 

در این سفر بود.

به گزارش فرارو، احمدرضا صافی اصفهانی، رئیس 
سندیکای صنعت برق اصفهان اخیرا درباره وضعیت 
زیرساخت های توسعه و اثرگذاری ضعف های این حوزه 
را  کارخانه ها  »مدرن ترین  گفت:  کشور  صنعت  در 
هم که بزنیم، وقتی برق و گاز نداریم، فایده ای ندارد. 
گزارش های خود مجلس نشان می دهد سالانه ۱۰ درصد 
تولید گاز در کشورمان کم می شود. گزارش شرکت گاز 
نشان می دهد حدود ۲۸ درصد پیش بینی ناترازی گاز 
کشور، بیشتر از سال قبل شده است. وضعیت برق 
هم به شکلی است که ۱۰۰ میلیارد دلار پول برای به 
نیاز  کشور،  برق  صنعت  توسعه(  نه  )و  روزرسانی 
داریم. وزیر نیرو اعلام کرده که ۱۰۰ هزار میلیارد تومان 
به بخش تولید و فعالان حوزه صنعت برق بدهکارند. 
کاهش تولید ۱۰ درصدی در صورت عدم به روزرسانی 
اعضای  آیا  می شود.  محقق  سال  هر  ها،  زیرساخت 
مجلس معتقدند که این نوع تصمیم گیری ها، کشور 
را به مسیر اصلاح و درستی می برد؟ اگر اعتقاد ندارند 
چرا صریح نمی گویند؟ اگر همین امروز ۵۰۰ میلیارد دلار 
وارد کشور شود، شاید بتوان شرایط فعلی را حفظ کرد. 
اما شرایط بحرانیست و ادامه این وضعیت امکان پذیر 

نیست.«
برنامه  قالب  برخی مسئولان معتقدند می توان در 
یافت.  پایدار دست  اهداف توسعه  به  بودجه،  ریزی 
سیدمحمد حسینی معاون رئیس جمهور در این باره 
گفت: »یکی از مهم ترین ضعف های کشور در یک دهه 
گذشته رشد ناچیز اقتصادی بوده که آثار و تبعات منفی 
فراوانی در حوزه اقتصاد و معیشت مردم داشته است لذا 
اصلی ترین هدف برنامه هفتم رشد اقتصادی ۸ درصدی 
است. برنامه پنج ساله هفتم توسعه واقع بینانه تدوین 
شده و در آن مسئولیت و تکلیف یکایک دستگاه های 
اجرایی به طور شفاف مشخص شده که امکان فرافکنی 
برای هیچ دستگاهی وجود نداشته باشد.« اگرچه نیروی 
انسانی نقشی بسیار مهم در نوآوری و توسعه اقتصاد 
و  انسانی  نیرو های  حضور  کنار  در  اما  می کند،  ایفا 
بودجه های مالی، به روزرسانی زیرساخت های توسعه 
در حوزه صنعت و انرژی با توجه به آمار های جهانی 
اهمیتی دوچندان پیدا می کند؛ آمار های بین المللی، از 
انرژی های  جمله شرکت بی پی، نشان می دهد سهم 
خورشیدی و بادی از تولید برق ایران نیم درصد است 
و نیروگاه بوشهر نیز تنها نیم درصد در تولید برق ایران 
سهم دارد. مشارکت بسیار اندک و ناچیز تنها نیروگاه 
اتمی ایران، بوشهر، در تولید برق کشور در حالی است 
که حدود ۱۱ درصد گاز و ۱۳ درصد برق تولیدی کشور 

در شبکهٔ فرسودهٔ انتقال و توزیع تلف می شود.
انرژی،  بین المللی  آژانس  گزارش سالانه  اساس  بر 
سرمایه گذاری جهانی در حوزه انرژی های پاک در سال 
گذشته حتی ۶۱ درصد بیشتر از کل سرمایه گذاری ها 
در پروژه های انرژی های فسیلی شامل نفت و گاز و 
با سهم ۵۲ درصدی  آلمان:  و  بوده است  زغال سنگ 
انرژی تجدیدپذیر از کل انرژی، سال ۲۰۲۳ را به پایان 
به %۱۰۰  به ۸۰% و ۲۰۳۵  تا ۲۰۳۰  برنامه  می رساند. 
تنظیم شده است. امارات نیز اخیرا پروژه ۲ گیگاواتی 
نیروگاه خورشیدی )از بزرگترین تک مزرعه های جهان( 
را افتتاح کرد. درواقع امارات همزمان با افرایش تولید 
نفت خام خود تا سال ۲۰۲۷ از حدود ۳ میلیون بشکه 
در روز به ۵ میلیون بشکه، در نظر دارد که منابع تولید 
انرژی های تجدیدپذیر خود را طی هفت سال آینده سه 

برابر کند.
است  مطرح  پرسش هایی  شرایط  این  به  توجه  با 
از جمله این که کمبود انرژی و عدم سرمایه گذاری 
در حوزه زیرساخت های اقتصادی تا چه حد بر عدم 

رشد و توسعه اقتصاد کشور اثرگذار است و برای حل 
افقه،  مرتضی  دارد؟  وجود  راهکاری  چه  مشکل  این 
اقتصاددان و عضو هیئت علمی دانشگاه چمران اهواز 
در گفت وگو با فرارو به این پرسش ها پاسخ داده است:

درباره »توسعه« آدرس غلط ندهیم!
مرتضی افقه به فرارو گفت: »متاسفانه بسیاری از 
مسئولان از توسعه حرف می زنند، اما همین بیش از حد 
حرف زدن از توسعه، گاهی منتهی به آدرس های غلط 
)نه  اقتصادی  برای رشد  می شود. وجود زیرساخت ها 
برای توسعه اقتصادی(، کاملا ضروری و حیاتی است. 
هیچ جامعه ای نه در بخش خدمات و نه در صنعت و 
کشاورزی رشد نمی کند، مگر این که از زیرساخت های 
ضروری برخوردار باشد این زیرساخت ها از برق و گاز تا 
جاده کشی، بهداشت و آموزش گسترده است. ممکن 
است بسیاری از این زیرساخت ها، خود، الزاما »مولد« 
نباشند، اما بستر های افزایش تولید را فراهم می کنند. 
اما این که چرا زیرساختی ایجاد نشده تا منجر به تحول 
در سایر بخش ها شود، خود، ریشه در نگرش ارزشی 
حاکم بر تصمیم گیران و تصمیم سازان دارد. اساسا 
بستر ارزشی کشور »توسعه ای« نیست. در یک فضا 
که غیر توسعه ای یا غیر تولیدی باشد، طبیعیست که 
زیرساخت ها ساخته نمی شوند و در نتیجه بخش های 
یک  که  این  مثل  درست  نمی کنند.  رشد  نیز  تولید 
فرسوده ای  و  ضعیف  بسیار  ریزی«  »پی  ساختمان، 
داشته باشد و شما بخواهید روی این پی ریزی، دیواری 

را قرار دهید.«
وی افزود: »متاسفانه بسیاری از اقتصاددانان نیز، 
پی  روی  نه  می کنند  ریزی  برنامه  دیوار  روی  هنوز 
ریزی که قرار است در برابر دیواری که روی آن ساخته 
می شود، مقاوم باشد. از نظر من، این نگرش اشتباهی 
است که نسبت به همه چیز وجود دارد؛ این نگرش، 

نسبت به تولید، معیشت مردم و رفاه وجود دارد و 
ساختار هایی که اکنون در کشور شکل گرفته نیز، به 
افزایش این نوع دیدگاه و ایدئولوژی غلط دامن می زند. 
طی سال های گذشته سرمایه گذاری مطمئن و مناسبی 
در زیرساخت ها انجام نشده است. به همین دلیل نیز، 
سایر ابعاد اقتصادی رشد نمی کنند و اگر رشد کنند، 
موقتی، متزلزل، ناپایدار و متکی به درآمد های گاه و 

بیگاه نفت است.«
ناترازی ها دومینووار رو به افزایش اند

این اقتصاددان گفت: »این که دولت می گوید امسال 
وابستگی بودجه را به نفت کم کرده ایم، بیش از هر 
چیز به دلیل فشار و ناچاری است. حرکت به سمت 
تولید وجود  از سوی دولت، در شرایطی که  مالیات 
مواجه  جدی  مشکلات  و  اختلال  با  باشد،  نداشته 
می شود. آن چه که ما به دنبال آن بودیم و برای یک 
اقتصاد سالم، لازم است، کاهش وابستگی »اقتصاد« 
بودجه  کنیم  فقط سعی  که  این  نه  است،  نفت  به 
دولت را از نفت منفک کنیم. در حوزه انرژی های پاک 
نیز با یک مسئله جهانی رو به رو هستیم و بسیاری 
حذف  ایده  به  رسیدن  برای  جهان،  کشور های  از 
سوخت های فسیلی، تلاش می کنند. در کشور ما به 
طور خاص، اولویت، »توسعه« نیست. به همین دلیل، 
آن چه که در کشور های اطراف ما ازجمله عربستان، 
امارات و قطر در حوزه انرژی های پاک و سرمایه گذاری 
در این حوزه رخ می دهد، با شرایط کشور ما زمین تا 

آسمان متفاوت است.«
وی افزود »الویت کشور ما، توسعه انرژی های پاک 
ما  کشور  در  گذاران  سیاست  الویت  ظاهرا  نیست. 
چیز های دیگری است. تخصیص منابع نیز، عمدتا روی 
مواردی است که چندان ربطی به توسعه، پیشرفت و 
معیشت و رفاه مردم و محیط زیست ندارد؛ بنابراین 

زیرساخت های  توسعه  که  است  این  تلخ  حقیقت 
انرژی های پاک، اولویت مسئولان کشور ما نیست، آن 
هم در شرایطی که انرژی های پاک تبدیل به اولویت 
اول منطقه شده است و حتی از درامد نفتی خود برای 
خرید و تولید انرژی های پاک استفاده می کنند. باید 
در درجه اول، معیشت و رفاه مردم الویت قرار داشته 
باشد، وقتی معیشت الویت شد، سپس محیط زیست 
نیز در اولویت قرار می گیرد و سپس می توان بررسی 
کرد که ما به جای صنایع و تکنولوژی های آلوده کننده 
متکی به نفت، چگونه می توانیم به سمت انرژی های 
پاک حرکت کنیم. ریشه تمامی این مشکلات را در این 
می بینم که اولویت  بندی کشور ایرادات اساسی و نیاز 

به بازبینی دارد.«
افقه تاکید کرد: »اگر تحولی اساسی در نوع نگرش 
تصمیم گیرندگان  نسبت به مسائل اساسی از جمله 
اهمیت معیشت و رفاه افراد رخ ندهد، بدون تردید، 
مسیر به سمت بن بست می رود. حقیقت این است 
درامد های  »دوپینگ  از  است  سال  سال های  که 
نفتی« برای به تاخیر انداختن رسیدن به بن بست 
استفاده می کنیم. برخی ایده ها و شرایط از همان اول 
محکوم به شکست هستند و این موضوع محرز به 
نظر می رسد. مسئله بی توجهی به زیرساخت های 
انرژی و صنعت، محیط زیست و لزوم جایگزینی 
انرژی های پاک نیز از جمله مواردی است که بدون 
نیاز به هیچ توضیحی می توان به راحتی تشخیص داد 
درگیر چه حجم از مشکلاتی است. ناترازی های کشور 
نه تنها خود در حال تشدید است، بلکه منتهی به 
ناترازی های دیگر می شود. به عبارت دیگر ناترازی ها 
دومینووار عمل می کنند. اگر تحولی در بینش اداره 
بخش صنعت و انرژی کشور رخ ندهد، ناترازی ها به 

یک معضل بسیار سنگین تبدیل می شوند.«

سخنگوی سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد: با صدور رای 
برای  متخلف  مدیران  اسامی  »های وب«،  شرکت  تخلف  قطعی 

نخستین بار به صورت رسمی منتشر شد.
امیرمهدی صبایی، ضمن تاکید بر صدور رأی قطعی تخلف شرکت 
»های وب« اظهار داشت: پیرو دریافت گزارش تخلف شرکت »داده 

گستر عصر نوین )های وب(« با موضوعات »افشاء اطلاعات غیرقابل 
اتکا درخصوص انتشار زمان بندی پرداخت سود نقدی به اشخاص 
حقیقی و حقوقی و عدم پرداخت سود سهام به سهامداران در 
خصوص سال مالی منتهی به ۲۹ اسفند ۱۴۰۰ ظرف مهلت قانونی، 

فرآیند رسیدگی انضباطی به پرونده شرکت مذکور آغاز شد.
به گزارش سنا، وی خاطرنشان کرد: هیأت مدیره سازمان بورس و 
اوراق بهادار پس از بررسی کامل مدارک و مستندات پرونده شرکت 
»های وب«، اقدام به صدور رأی قطعی با مجازات جریمه نقدی 
مدیران شرکت اعم از مدیرعامل و اعضای هیأت مدیره هرکدام به 

میزان چهار میلیارد ریال کرد.
صبایی تاکید کرد: مطابق با مفاد »دستورالعمل اجرایی بند )چ( 
ماده ۳۶ قانون احکام دائمی برنامه های توسعه کشور در خصوص 
و  بورس  سازمان  نظارت  تحت  اشخاص  مدیران  عملکرد  انتشار 
اوراق بهادار« آراء صادره در خصوص مدیران این شرکت در گروه 
باید در رده بندی رنگ مشکی در  مجازات های درجه یک بوده و 

سامانه انتشار سوابق مدیران برای عموم منتشر شود.
سخنگوی سازمان بورس و اوراق بهادار در ادامه افزود: با توجه 
به نوع تخلف واقع شده و تضییع حقوق سهامداران خرد »شرکت 
داده گستر عصر نوین« در دریافت سود و با توجه به وظیفه ذاتی 
سازمان بورس که در راستای حمایت از سرمایه گذاران خرد به وجود 

آمده، مجازات صادره سقف جریمه نقدی مقرر در بند ب ماده ۴ 
آیین نامه ماده ۱۴ قانون توسعه ابزار ها و نهاد های مالی جدید بوده و 

رأی صادره براساس قانون مستلزم انتشار برای عموم است.
وی اظهار کرد: رأی قطعی صادره توسط هیأت مدیره سازمان 
بورس با توجه به تاریخ وقوع تخلف که پس از ابلاغ دستورالعمل 
مذکور است، اولین رأی انضباطی مدیران بازار سرمایه است که 

مشمول موضوع انتشار سوابق مدیران شده است.
صبایی تاکید کرد: براساس بند چ ماده ۳۶ قانون احکام دائمی 
موظف  بهادار  اوراق  و  بورس  سازمان  کشور،  توسعه  برنامه های 
است، عملکرد مدیران نهاد های مالی، تشکل های خود انتظام و 
ناشران اوراق بهادار را از حیث رعایت قوانین و مقررات حاکم بر بازار 
اوراق بهادار و سوابق تخلفاتی و کیفری مربوط به آن ها در طول 
مدیریت در نهاد های مالی و ناشران اوراق بهادار براساس ترتیبات 
اجرائی که به تصویب شورای عالی بورس و اوراق بهادار می رسد، 

منتشر کند.
سخنگوی سازمان بورس و اوراق بهادار ادامه داد: آراء مذکور، طبق 
ترتیبات تصویب شده توسط شورای عالی بورس و اوراق بهادار در 
دستورالعمل اجرایی بند )چ( ماده ۳۶ قانون احکام دائمی برنامه های 
توسعه کشور در خصوص انتشار عملکرد مدیران اشخاص تحت 

نظارت سازمان بورس و اوراق بهادار منتشر شده است.

چرا »پی ریزی« توسعه در ایران ضعیف و فرسوده است؟

درباره »توسعه« آدرس غلط ندهیم!
مسئله زیرساخت های حوزه صنعت و انرژی و نقش این زیرساخت ها در کشور، از موضوعاتی است که هر چند وقت یکبار در کانون توجه قرار می گیرد. 
اگرچه برنامه های توسعه به عنوان یکی از مهمترین روش ها در تحقق اهداف توسعه در نظر گرفته می شوند، اما برخی کارشناسان معتقدند زیرساخت های 

توسعه کشور در بخش های صنعت و انرژی هنوز تا توسعه فاصله دارند.

انتشار اسامی متخلفان بورسی برای نخستین بارسازمان بورس اعلام کرد

الویت کشور 
ما، توسعه 
انرژی های 

پاک نیست. 
ظاهرا الویت 

سیاست گذاران 
در کشور ما 

چیز های دیگری 
است. تخصیص 

منابع نیز، عمدتا 
روی مواردی 

است که چندان 
ربطی به توسعه، 

پیشرفت و 
معیشت و رفاه 
مردم و محیط 

زیست ندارد

نماینده کارگران در شورای عالی کار گفت: اگر پیشنهاد مزد منطقه ای، مزیتی برای 
کارگران داشته باشد از آن استقبال می کنیم و نتایج مطالعات و کار کارشناسی نشان 
می دهد که منطقه ای شدن دستمزد، برای پایین ترین استان از نظر تورم پاسخگو نیست.

به گزارش ایسنا، آیت اسدی درباره پیشنهاد منطقه ای شدن مزد ۱۴۰۳ اظهار کرد: هر 
سال وقتی به ماه های پایانی نزدیک می شویم، چنین مسایلی مطرح می شود.بحث مزد 
منطقه ای بر اساس صنایع در قانون کار پیش بینی شده است و در دولتهای قبل هم مطرح 
شد و موافقان و مخالفانی هم داشته و دارد. در دولت گذشته قرار شد مراکز علمی، مرکز 
پژوهش های مجلس و موسسه عالی پژوهش های تامین اجتماعی این مبحث را به طور 

کامل مورد مطالعه قرار داده و نتیجه مطالعات خود را به شورای عالی کار ارائه دهند.
وی افزود: در زمان وزارت آقای عبدالملکی نتیجه این مطالعات و پژوهش ها ارائه و تمام 
موارد مدنظر گروه کارگری و نتایجی که موسسه عالی پژوهش های تامین اجتماعی آورده 
بود، لحاظ شد. در نهایت نتیجه این شد که مزد منطقه ای که ما مشخص کردیم برای 

پایین ترین استان از نظر تورم پاسخگو نیست و باید در این زمینه همفکری شود.
نماینده کارگران در شورای عالی کار در گفت وگویی رادیویی ادامه داد: وزارت کار آن 
زمان اعلام کرد که مطالعات خود را در این زمینه دنبال می کند، ولی دیگر خبر خاصی 
نشد تا اینکه سال قبل در جریان تعیین دستمزد،  وزیر اقتصاد نظرش این بود که اگر بر 
اساس نرخ تورم افزایش مزد بدهیم، نمی توانیم تورم را مهار کنیم و قول مساعد داد که 

اجازه ندهد تورم از ۲۰ درصد بالاتر برود.
اسدی تصریح کرد: کمترین انتظار این بود که دلیل عدم تحقق مهار تورم پاسخ گفته 
شود ولی به جای آن بحث مزد منطقه ای پیش کشیده شده و در نامه ای که در جلسه 

قبل شورای عالی کار از سوی وزارت اقتصاد ارائه شد، مجددا منطقه ای شدن مزد ۱۴۰۳ 
مطرح شده است.

وی افزود: با توجه به نامه وزارت اقتصاد درخواست کردیم اجازه دهند قبل از آنکه این 
طرح در دستور کار باشد، نتایج مطالعات در اختیار اعضای شورای عالی کار قرار بگیرد و 
بعد از آن کارشناسی و تصمیم گیری شود. ضمن اینکه مرکز پژوهش های مجلس اعتقاد 
داشت که مزد منطقه ای نشود و به جای آن، مبحث حق مسکن منطقه ای شود اما وزارت 
صمت مخالف بود و اعتقاد داشت به جای مزد منطقه ای، بر اساس صنایع مختلف 

دستمزد تعیین شود و لذا اختلاف در این زمینه زیاد بود.
نماینده کارگران در شورای عالی کار خاطرنشان کرد: در حال حاضر مزدی که همه ساله 
تصویب می شود، مزد ملی است و بر اساس آن به بازنشستگان حقوق داده می شود 
بنابراین نمی توانیم به طرحی که مطالعه ای روی آن انجام نشده و کار کارشناسی صورت 
نگرفته اتکا و آن را تصویب کنیم. لازم است که طرح کامل و جامعی ارائه شود تا ببینیم از 
نظر ریالی چه مبلغی دست کارگر را می گیرد و چنانچه برای جامعه کارگری مزیت داشت، 

آن را اجرا می کنیم.
اسدی با توجه به شرایط تورمی و انتظار ترمیم حقوق کارگران درباره احتمال منطقه ای 
شدن دستمزد کارگران برای سال ۱۴۰۳ یا ادامه توافق سه جانبه شرکای اجتماعی در شورای 
عالی کار گفت: این مساله بستگی به همت دولت دارد. باید ببینیم طرح و پیشنهادی که 
دولت آماده کرده وارد کار کارشناسی می شود. طبعا اگر مزیتی برای کارگران داشته باشد، 
استقبال می کنیم و اگر نداشته باشد نمی توانیم به آن اتکا کنیم زیرا بحث انتخابات را در 
پیش داریم، فشارهای اقتصادی و تحریم های خارجی هم هست و باید سبد معیشت 

خانوارهای کارگری واقع بینانه تعیین شود و با ریسک و مخاطره همراه نباشد.
این مقام مسئول کارگری در پایان با اشاره به تصویب افزایش ۲۵ درصدی دستمزدها در 
کمیسیون اجتماعی مجلس گفت: کمیسیون اجتماعی برای سال آینده افزایش دستمزدها 
را ۲۵ درصد پیشنهاد کرده است ولی همین حالا این میزان نسبت به نرخ تورم پایین تر 
است. قطع یقین جامعه حقوق بگیر با این مصوبه باز هم دچار مشکلات معیشتی است 

و این مصوبه بر شورای عالی کار هم اثرگذار خواهد بود.

نماینده کارگران در شورای عالی کار:
تعیین مزد منطقه ای نیازمند مطالعه و کارشناسی است


